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opening en vaststellen agenda 

Iedereen aanwezig 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

De voorzitter deelt mee dat het vastgestelde verslag conform eerder besloten is wordt 

gepubliceerd op de website. 
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Mededelingen 

Misschien kunnen mw. Van der Velden en dhr. Jansen iets vertellen over hun 

ervaringen met de eerste bijeenkomst van "Raad & Daad"? 

Dhr Jansen en mw. Van der Velden geven een kort verslag van de avond. Veel 

positieve feedback ontvangen groot aantal deelnemers. 

Er wordt bezien of de gemaakte filmpjes op social media geplaatst kunnen worden. De 

afdeling communicatie gaat dit bezien. 
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concept verslag 20 april 2021 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Naar aanleiding van het verslag: 

Dhr. Pollmann verzoekt om bij het opstellen van de agenda van de raadsvergadering 

de gemaakte afspraak over de mogelijkheid voor mededelingen van raadsleden vanuit 

hun vertegenwoordigende rol in diverse besturen zoals bv Euregio en Groene 

Metropool regio na te komen. Het ontbreken van dit agendapunt is tijdens de 

vergadering van 2 juni opgelost door de voorzitter die mondeling de betreffende 

raadsleden uitgenodigd heeft. 
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voorstel behandeling kadernota en jaarrekening 2020 op 7 juli a.s. 

Gelet op de agenda van 7 juli is het advies om de bijeenkomst om 14.00 uur te starten. 

Een voorstel voor de behandelwijze van de jaarrekening 2020 en de Kadernota 

staat  in bijgaand memo beschreven. Voorafgaand aan uw vergadering zal de 

agendacommissie hierover vergaderen en zullen zij u een advies geven. Dat zal 

mondeling op de vergadering worden gedaan. 

 

Na een discussie over het wel of niet uitspreken van de Algemene Beschouwingen 

tijdens de vergadering over de Kadernota is de conclusie dat de Algemene 

Beschouwingen niet tijdens deze vergadering worden uitgesproken. Dit onder andere 

om de duur van de digitale vergadering enigszins beperkt te houden. De Algemene 

Beschouwingen zullen bij de Begrotingsraad (3 november) worden uitgesproken. Deze 

raad start dan om 14:00 uur. 

De sprekersvolgorde wordt zoals deze in het memo is opgenomen, d.w.z. van groot 

naar klein en beginnen bij de grootste oppositie partij. 

De fractievoorzitters zullen het belang van vooraf technische vragen stelen nogmaals 

benaderen. 
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inspraak bij commissievergaderingen 

Naar aanleiding van het memo volgt er een discussie die afgesloten wordt met de 

volgende conclusie: Er komt een klein werkgroepje bestaande uit: mw. Van der Velden, 



 

Pagina 2 
 

mw. N. Niebuur-Sluiter, de heer Pollmann en de heer Du Croix aangevuld met een lid 

van de Agendacommissie. 

Verbetervoorstellen uit dit groepje toepassen op de laatste twee cycli van deze 

raadsperiode. De nieuwe raad kan dan de orde vaststellen en vastleggen in het RvO. 
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afsluitende activiteit raad en college op 9 juli 

Het voorstel hiervoor wordt positief ontvangen. 
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rondvraag 

De heer Kagei geeft aan dat in de laatste vergaderingen van de commissies Ruimte en 

Middelen niet na een ongeveer een uur een korte pauze is gehouden. Terwijl dit wel de 

afspraak is. Ook spreekt hij zijn ongenoegen uit over de veel te late aanlevering van 

een omvangrijk stuk voor de vergadering van de commissie Samenleving. Veel 

commissieleden werken overdag en hebben dit dus zeker niet kunnen lezen. 

De heer Kagei heeft eind februari schriftelijke vragen gesteld. Pas recent heeft hij de 

antwoorden hierop ontvangen. Dit waren zeer karige antwoorden en hij vraagt zich af 

waarom hij op deze antwoorden zo lang moest wachten. De voorzitter geeft aan dat dit 

signaal doorgegeven zal worden aan de organisatie en dat dit inderdaad niet de manier 

is waarop vragen beantwoord moeten worden. 

Mevrouw Van der Velden geeft het signaal af dat er in de commissie Samenleving 

onaangekondigd het woord gevoerd werd door een "externe' zonder dat dit eerder 

aangemeld was. De bedoeling is dat in de commissie het politieke debat gehouden 

wordt. De aanwezigheid van een ambtenaar of een externe kan aanleiding zijn voor 

technische vragen. Daarnaast geeft mw. Van der Velden de resultaten door van het 

onderzoek naar de WiFi sterkte en beschikbaarheid in het vergadercentrum in het 

gemeentehuis. De problemen die mw. Van der Velden ondervonden heeft lagen, zo 

blijkt uit onderzoek, niet aan haar laptop. Zij verzoekt om correcte toepassing van de 

afspraken m.b.t. digitaal vergaderen en problemen bij een deelnemer. Het onderzoek 

naar de wifi beschikbaarheid en sterkte hiervan gaat door. 
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sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

 

 


